



Møtereferat

Styremøte 10.04.2025

Tilstede: Edda, Vibeke, Marina, Edwin og Gunhild

Fravær: Yvonne

Referent: Gunhild

Godkjent av alle styremedlemmer: 24.04.25

08/25	Konstituering av nytt styre etter årsmøte 06.04.2025: - Sekretær - Kasserer - Webmaster - Sosiale medier Øvrige oppgaver: - Webinaransvar - Internasjonal kontakt - Sponsoravtaler; Styret+forslag fra medlemmer - Administrering av facebook gruppe for oppdrettere - Se andre oppgaver i worddokument – behov for justeringer? - Registreringer (brrg, dogweb/arra)	Sekretær: Edda Kasserer: Lars Erik Grøndal Webmaster: Marina Sosiale medier: Gunhild, Vibeke og Kine Webinaransvar: Vibeke og Gunhild Internasjonal kontakt: Edwin Oortwijn Sponsoravtaler: utstillingskomite og styret (medlemmer) Avl og oppdrett-gruppe: Edwin Styremailer: alle har ansvar Mail fra komiteer: Vibeke Kontakt med AR: Edda og Gunhild Registreringer: Gunhild	
-------	---	--	--

09/25	Møte med AR: - Dagens situasjon - Nytt AR-medlem - Ønsker/planer for 2025 - Kommunikasjon med styret - (Outcross) - (Oppdrettermøte)	Gunhild ringer NKK om vWD1: spør om dobling, har ikke retningslinjer på dette i NoSK. NKKs etiske retningslinjer. Nytt AR-medlem: Legge ut fra NoSK profilen på facebook. Kontaktpersoner fra styret: Edda og Gunhild Planer for 2025/oppdretterdag: Ønskelig med oppdretterdag på spes.utstillingen i -25 eller f.eks foredrag på oppdrettermøtet? Spør oppdrettergruppa. Outcross: AR finner dato og kaller inn til utkrysningsmøte med utkrysningsgruppen. Oppdrettermøte: Høsten-25. Kommer tilbake til det når det nærmer seg.	
-------	--	---	--

6/24	Komitéeer: Gjennomgang av komitéer og deres mandat. Utstillingskomite er opprettet. JBU mandat ferdigstilt – styret ser over. Mandat til utstillingskomite er påbegynt. Oppdatering? Oppdatere mandat til eksisterende komiteer. JBU er ferdigstilt – styret ser over. Mandat til utstillingskomite er påbegynt. Vibeke utnevnt som komiteeansvarlig for organisering, samkjøring og dialog mellom komiteene og styret. Oppdatering av mandat tas med videre. Marina har sendt ut mail angående mandat til hver komite. Det vil fylles inn fortløpende når svar mottas. Mottatt svar fra AK, valgkomite og AR. Savner tilbakemelding fra utstillingskomite og JBU. Mandat til JBU er klart, så der kan det bli et møte. Marina og Vibeke kaller inn til møte med komiteene når svar er mottatt. Hatt møte med AK, mandat klart. I januar-februar kalles de resterende komiteene inn til møte.	Oppdatering: Følges opp over påske.	Styret v/ Vibeke og Marina
------	--	--	-----------------------------------

7/24	Innkommet sak fra AR: Arbeidsgruppe utkrysningsprosjekt Etter ønske fra tidligere styre er det etter møte med alle oppdrettere og hannhundeiere nedsatt en norsk arbeidsgruppe for utkrysningsprosjektet for rasen. Ønskelig at styret utformer et klart mandat for arbeidet og oppretter en egen epostadresse til arbeidsgruppen, for enklere dialog. Mailadresse for arbeidsgruppen er etablert. outcross@stabijhoun.no. Vibeke og Marina følger opp mandat når det blir aktuelt. Møtet i mai ble ikke avholdt fordi Nederland ikke har tatt en avgjørelse rundt utkryssning ennå. Ventes informasjon fra Nederland i desember. Det ble avholdt et møte 19.09 som ikke ble varslet i forkant, derav få deltakere. Møtet var en gjentakelse av det som var blitt skrevet i gruppen med at det ventes informasjon fra Nederland i desember. Dato for NVSW sitt ekstraordinære årsmøte er 07.12.24. Oppdatering per 04.11.24: NVSW har hatt et møte med oppdretterne, og vil gjøre noen justeringer i innholdet av planen. Målet deres er å presentere den justerte planen på oppdrettermøte	Oppdatering: Nederland har besluttet at det blir outcross. AR kaller inn utkrysningsgruppa til møte.	Styret v/Vibeke og Marina
------	---	---	----------------------------------

16/24	Innkommet sak fra avlsrådet Ønskelig fra avlsrådet etter møte med oppdrettere og hannhundeiere å innføre en prøveordning der kombinasjoners risiko for epilepsi vurderes med en generasjon mindre sammenlignet med dagens ordning. Gunhild tar med saken til den internasjonale epilepsikomiteen for drøfting i november. Styret har ikke tatt en beslutning vedrørende forslaget ennå. Sak på vent fram til møtet med den internasjonale komiteen i november. Møtet er førstkommende søndag, 17.11.24. Oppdatering: Møtet avlyst. Avventer tidspunkt for nytt møte. Ingen oppdatering per 04.02.25	Oppdatering: Ingen ny informasjon. Gunhild undersøker om det blir et møte snart.	Styret v/Gunhild
-------	--	---	------------------

17/24	Innkommet sak fra avlsrådet Oppdretterne var enstemmig positive til å kontinuere kullevuering/oppdretterdager. AR arrangerer dette – men ber styret se på mulighetene for økonomiske subsidier til arrangementet, dersom klubbens budsjett har rom for dette. Det er ønskelig fra AR å evt også kunne leie inn foredragsholder€ til disse dagene – slik at man kan tilby oppdrettere å få faglig innhold og læringsutbytte i tillegg til kullevueringen. AR har som plan å sørge for loddsalg og andre småaktiviteter som kan generere litt inntekt, slik at arrangementet ellers delvis kan dekkes av inntektene fra dette. Utsettes til 2025. Kull født i 2023 får invitasjon i 2025. Spørre AR om estimert kostnad. Har AR forslag til foredragsholder? Send mail til AR med spørsmål nevnt over. Mail er sendt, og påminnelse sendt 12.11.24. Sender ny påminnelse til AR etter styremøtet. Sendt påminnelse 24.01.25	Oppdatering: Se punkt 09/25.	Styret v/Gunhild
-------	---	--	------------------

05/25	Forslag fra medlem angående fysisk kurs	Styret tenker at medlemmene får mest utbytte for webinarer framfor fysiske kurs pga bosted, men kan undersøke i samarbeid med AK et kurs/seminar i forbindelse med helgetreffet på Torpomoen. Er dette foreslått for AK? Det er foreslått, men planer for Torpo-25 er lagt allerede. AK ønsker fysisk møte med styret angående stand. Styret kommer tilbake med dato.	Styret v/Vibeke
06/25	Stabijtreff 2026: Torpomoen/Trøndelag (husk melde tilbake til AK)	Styret ønsker å undersøke andre steder enn Torpomoen for Stabijtreffet i 2026. Vurderer å ha spesialutstilling på treffet.	Styret
07/25	Budsjett etter årsmøtet.	Honorarer justert etter nye satser fra NKK etter at det ble bestemt på årsmøtet. Nå 11 520 kr i minus i budsjett. Minne om at vi er avhengig av kontingenter. Undersøke muligheten for støttemedlemsskap. Sende ut melding på fb.	Styret v/Gunhild
	Øvrige: PC til sekretær	Edwin kjøper inn ny pc til sekretær.	Styret v/Edwin
	Beslutninger tatt siden forrige styremøte:	Styret har bedt et AR-medlem om å trekke seg fra sitt verv av diverse årsaker. Derfor er det kun to AR medlemmer per dags dato.	